

Circular 4: Overnight Storage for Exhibits

To facilitate storage of exhibits at night during **15-18 May 2024**, the Organiser will offer free of charge exhibitors' overnight storage facility arrangement. The storage space will be arranged at HKCEC (the area allocated for each exhibitor will be subject to the availability of space).

Operating Hours (The storage room will be closed during day time)

Date	Withdrawal	Deposit
15 May 2024	-----	4:00 pm – 7:00 pm
16-17 May 2024	9:00 am – 10:00 am	6:00 pm – 7:00 pm
18 May 2024	9:00 am – 10:00 am	-----

Exhibitors' Responsibility

All exhibitors using this storage facility should be reminded that they should take up all the risks, including loss and damage to their merchandise, resulting from storing any of their belongings in the storage rooms. Exhibitors are advised to take out insurance coverage on their merchandise throughout the exhibition, including the overnight storage period.

通告 4: 展品通宵貯存服務

為方便參展商於 **2024 年 5 月 15 - 18 日** 晚上期間貯存展品，主辦機構將提供免費通宵貯存服務。貯存服務將設於香港會議展覽中心以供有需要之參展商作臨時儲存展品之用(分配貯物空間須視乎是否有足夠空位而作出安排)。

貯存服務存取時間 (日間不予開放)

日期	提取時間	貯存時間
2024 年 5 月 15 日	-----	下午 4 時 – 7 時
2024 年 5 月 16 - 17 日	上午 9 時 – 10 時	下午 6 時 – 7 時
2024 年 5 月 18 日	上午 9 時 – 10 時	-----

參展商責任及須知

如有任何遺失或損壞，一概須自行負責。參展商應為展出貨品購買保險，以保障展覽以及通宵貯存期間可能造成的任何損失。